

與神同行, 完成使命

# 1. 在有限的世間參與神永恆的使命 In limited world execute eternal Mission (徒 Acts 13:36)

- **13:36** 大衛在世的時候、遵行了 神的旨意、就睡了、〔或作大衛按 神的旨意服事了 他那一世的人就睡了〕歸到他祖宗那裡、已見朽壞。
- **36 For David, after he had [a]served God's purpose in his own generation, fell asleep, and was [b]buried among his fathers and [c]underwent decay;**

# 我如何與神同行？

## How can I walk with God?

- **我們如何與神同行？ How can I walk with God?**
- **Henry Blackaby, to be a part of God's work, you should**
- **"watch and see where God is already working around you and join Him there,"**
- **“God is always working. How can I be a part of it?”**
- **“神一直在做工。我如何可以參與神的工作？”**

## 2. 參與大使命的裝備與步驟 Equip to partake the Great Commission (太Matthew 28:19-20)

- **28:19** 所以你們要去、使萬民作我的門徒、奉父子聖靈的名、給他們施洗。〔或作給他們施洗歸於父子聖靈的名〕**28:20** 凡我所吩咐你們的、都教訓他們遵守我就常與你們同在、直到世界的末了。
- **19 Go** therefore and **make disciples** of all nations, **baptizing** them in[a] the name of the Father and of the Son and of the Holy Spirit, **20 teaching** them to observe all that I have commanded you. And behold, I am with you always, to the end of the age.”

### 3. 完成大使命的視野與決心 Map Vision of the Great Commission (徒Acts 1:8)

- **1:8** 但聖靈降臨在你們身上、你們就必得著能力・並要在耶路撒冷、猶太全地、和撒瑪利亞、直到地極、作我的見證。
- **But you will receive power when the Holy Spirit has come upon you, and you will be my witnesses in Jerusalem and in all Judea and Samaria, and to the end of the earth.”**

### 3A. 宣教在“地域”上的擴展： Mission in Region

- 耶穌撒冷 → 猶太全地 → 撒馬利亞 → 直到地極
- **Jerusalem → Judea → Samaria → the end of the World**
- 本身所在城市 → 本身擴大區 → 旁邊國家 → 遠方國家
- **Anaheim 橙縣 → 加州美國 → 墨西哥加拿大 → 福音未到遠方**
- **Anaheim OC → CA USA → Mexico Canada → Unreached land**
- **What is your regional Mission Map?**

## 3B. 宣教在“文化”上的擴展

### Mission in Culture

- 耶穌撒冷 → 猶太全地 → 撒馬利亞 → 直到地極
- **Jerusalem → Judea → Samaria → the end of the World**
- 華人同文化 → 華人近文化 (韓日越泰) → 華人跨文化 (中亞, 非洲, etc)

## 3C. 認識 UPG 和 UUPG 的分別

- 1. **UPG: Unreached People Groups**未得之民
- : Any people groups under 2% reached is consider unreached people group. (IMB) 族群的基督徒佔族群人口的 2%以下就是未得之民。
- 2. **UUPG: Unreached & Unengaged People Groups**未得未及之民
- an unengaged unreached people group (UUPG), is a group with a shared language and culture that has no reproducing local church AND nobody is yet trying to establish a church among them.
- 族群 中信徒人口少於2%, 沒有可以自行衍展的教會 或 從沒有基督徒接觸過去建立教會。

# 考試 Test for UPG or UUPG

- 1. 漢族:
- 2. 日本族:
- 3. 侗族: **(3000/2,960,000)**
- 4. 客家:
- 5. 印尼咖啡族:

# UUPG 未得未及之民 3050

- **They comprise the 3000 people groups that are not only unreached but unengaged, having no gospel witness of which we are aware. These are the unreached, unengaged people groups of the world, or UUPGs. These UUPGs represent about 290 million persons.**
- 約 **3000 (3050)** 未得未及之民, 估計有 **二億九千萬** 人口。

4. 參與行動--禱告奉獻短宣: 一日一元為宣教  
Actions: pray--give--go; \$1 per day for mission

- 為甚麼我們要禱告, 並用奉獻支持宣教?
- 1. 我能做到的是甚麼? 傳福音, 短宣, 中宣?
- 2. 我還不能做的的是甚麼? 長宣, **UPG, UUPG?**
- 3. 我可以用甚麼方法完成大使命?
- **Give....Pray....Go.....**
- **\$1 per day for Mission.**

# Promise from Jesus

## 耶穌的應許

- “...我就常與你們同在....”
- “....**I will be always with you....**”